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Vragen van de leden
Snijder-Hazelhoff en Teeven
(beiden VVD) aan de ministers van
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit en van Justitie over
het bijvoeren van dieren en het
beboeten hier van. (Ingezonden
15 januari 2010)

1
Bent u bekend met het artikel
«Dierendrama in de duinen»?1

2
Is de opsporingsambtenaar in uw
opdracht gestuurd? Zo ja, waarom?

3
Is bijvoeren eerder gesignaleerd de
laatste 15 jaar? Zo ja, welke
verandering in beleid heeft
teweeggebracht dat bijvoeren nu wel
moest worden bekeurd?

4
Deelt u de mening dat op dit moment
dieren door de
weersomstandigheden op zoek gaan
naar voedsel, ook buiten hun eigen
territorium? Zo nee, waarom niet?

5
Vindt u het beter dat de dieren buiten
het omrasterde gebied op zoek gaan
naar voedsel dan dat ze binnen de
omheining worden bijgevoerd? Zo ja,
kunt u aangeven waarom?

1 De Telegraaf ,14 januari 2010: «Dierendrama
in de duinen».
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